
 غافلگيري دلار 
در بازديد سرزده همتي

اصلاح طلبان زرويي 
دين باور را  نپسنديدند 

پيشنهاد مذاکره امريکايي ها  
ديپلماسي بزک  است
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  زروي�ي نصرآب�اد بهتري�ن ش�عرش را در وص�ف 
قمر بني هاشم سرود. دلداده اهل بيت عصمت و طهارت 
عليهم السلام بود. تيغ تيز طنزش را نه براي خوشامد 
س�وداگران و زرسالاران و سياس�ت بازان بلكه براي 
اصلاح واقعي و حقيقي فرهنگ، هنر و جامعه خرج كرد. 
تن به ذلت و خواري نداد. مردمي زيست، براي مردم 
قلم زد. هنرش را به پول نفروخت و مانند يك مرد از دنيا 
رفت. آزاده بود و ثابت كرد كه صفحه اول روزنامه هاي 

مدعي و رانت بگير جاي آزاد مردان نيست

 كارشناسان در گفت و گو با »جوان«:
 اشتباهات مشاوران و روانشناسان 

در هيچ محكمه اي قابل پيگيري نيست!

  لاريجاني در نشست خبري: سازوكار مالي اروپا 
ربطي به تصويب FATF ندارد

  بخش�ی از حرف های ظريف درباره پولش�ويی 
نبايد زده می شد

روانکاوان اوضاع را 
وخيم تر کرده اند

مشت آهنين  ماکرون بر فرق فرانسوي ها
در اعتراضات فرانسه تاكنون 3 نفر كشته، 300 نفر دستگير و 412 نفر هم زخمی شده اند كه وضعيت 10 نفر از آنان وخيم گزارش شده است

  همزمان با حضور سر زده رئيس کل بانک مرکزي در بازار ارز تهران 
صفحه4نرخ دلار ديروز به 11هزار و 350 تومان کاهش يافت

صفحه 15

يادداشت هاي امروز

کار ناقص وزير کار 
محمدصادق فقفوري

3

ظرفيت پتروشيمي درخدمت کارآمدي
عليرضا زاكاني

2

ماکرون در بن بست رهبري 
سيد رحيم نعمتی

15

 »جوان« از اولين گردهمايي تازه مسلمانان 
در دانشگاه تهران گزارش مي دهد 

آرامش در حضورتازه مسلمانان  
فارغ از رنگ ها

   همزمان با سالروز نامه رهبري به جوانان غربي، دانشگاه 
تهران ميزبان هجدهمين سالگرد شهيد ادواردو آنيلي در جمع 
بسياري از تازه مسلمانان کشورهاي مختلف و دانشجويان اين 

دانشگاه بود | صفحه 16

ويژه هاي جوان  

  تلاش ايرنا براي توجيه اظهارات ظريف
   قهر با انتخابات يا قهر با اصلاح طلبان؟

صفحه 2

۱۰۰ هزار دانش آموخته دکترا  بیکار هستند 

شاهين طبع پس از صعود به جام جهانی:

بسکتبال در شرایط حساس تصمیم  خوب گرفت
 تشکیل کمپین حمایت از ملی پوشان کاراته 

در واکنش به بی توجهی ها

آشوراده؛ از اکوتوریسم تا پوپولیسم !

  جامعه معاون فرهنگی و دانشجويی 
دانشگاه جامع علمی كاربردی 
كشور گفت: بيش از 100 هزار دانش آموخته دكترا در كشور 
بيكار هستند و اين در حالی است كه سالانه ظرفيت پذيرش 
و تحصي�ل 3 ه�زار نف�ر در اي�ن مقط�ع وج�ود دارد. 
به گزارش ايرنا، »احمدرضا پيش بين « روز گذشته در آيين 
تجليل از دانش آموختگان دانشگاه علمی کاربردی لرستان 
بيان کرد: ايران پس از روسيه و امريکا سومين کشور به لحاظ 

حجم بالای دانش آموختگان و مدارک دانشگاهی است. 
وی با تأکيد بر توجه ويژه به کارايی دانشگاه  ها بر اساس منافع 
کشور اظهار کرد: دانش��گاه جامع علمی کاربردی از همان 

ابتدای راه اندازی در راستای دانش س��ودمند و کارآمد گام 
برداشته است. 

وی اف��زود: از س��ال های گذش��ته تاکن��ون نيز مس��ائلی 
همچ��ون کيفيت گراي��ی، مأموريت گراي��ی و بالاب��ردن 
 س��طح کيفی مهارت  ها در اين دانش��گاه مهم و مورد توجه 

بوده است. 
معاون فرهنگی دانشگاه جامع علمی کاربردی کشور گفت: 
پيش از اين، برخی از مراکز دارای مجوز و اساسنامه نبودند و 
دامنه فعاليت آنها بسيار گسترده بود و حتی مدرسان مسير 
جذب را طی نکرده نبودند اما اکنون محتوا، رشته  ها و ساير 
صلاحيت های مدرسان ساماندهی شده و اين نهاد با مشارکت 

مدرسان و مراکز علمی کاربردی به دانشگاهی نسل چهارم، 
کارآفرين و پاسخگوی نيازهای جامعه تبديل می شود. 

پيش بين تأکيد کرد: رعايت اقتصاد آموزشی در دانشگاه  ها 
بس��يار مهم اس��ت و نبايد با تحصي��لات راي��گان و بدون 
مهارت افزايی، قش��ر دانش آموختگان بيکار تحويل جامعه 

شود. 
وی اف��زود: اين گون��ه دانش��گاه  ها نباي��د م��ورد حمايت، 
سرمايه گذاری و بهره مندی از بودجه کلان کشور قرار گيرند 
و از طرفی دانشگاه مهارت آفرين از حمايت کمتری بهره مند 
ش��ود چرا که نظام آموزش��ی بايد حداقل وظيفه را در قبال 

آموزش مهارت  ها انجام دهد. 

سرمربی تيم ملی بسكتبال كشورمان، 
كليد پي�روزی مقابل فيليپي�ن و صعود 
به جام جهان�ی را تصميم گي�ری خوب 
در ش�رايط حس�اس مس�ابقه دانست. 
پس از برتری تيم ملی بسکتبال کشورمان 
مقابل فيليپين که منجر به صعود کشورمان 
به جام جهانی ش��د، مهران شاهين طبع و 
محمد جمشيدی بعد از ديدار برابر فيليپين 
در نشس��ت خبری حاضر ش��دند و درباره 
اين مس��ابقه صحبت کردند. سرمربی تيم 
ملی بسکتبال اظهار کرد: » می دانستيم که 
جيسون کاسترو بازيکن کليدی و تأثيرگذار 
فيليپين اس��ت و ب��ه همين دلي��ل حامد 
حس��ين زاده را که بازيکن دفاع کننده تيم 
به حساب می آيد مسئول کنترل او کرديم. 
به نظرم حسين زاده به خوبی مسئوليتش 

 را انجام داد و خوب کار کرد. « او ادامه داد
:»از بازيکنان زير س��بد نيز خواسته بودم 
که اين منطقه را کنترل کنند و برای ديگر 
بازيکنان فضای کار به وجود بياورند که به 
نظرم آنها نيز خوب بودند. در مجموع ما به 
خوبی کارمان را انجام داديم.« شاهين طبع 
همچنين گفت:  »برابر اس��تراليا عملکرد 
بسيار بدی داشتيم و تصميم گرفته بوديم 
در اين ديدار بجنگيم و برنده شويم. به نظرم 
در شرايط حس��اس خوب تصميم گرفتيم 
و با دفاعی مناس��ب برنده ديدار ش��ديم.« 
در ادامه محمد جمش��يدی نيز بيان کرد: 
»ما در اين مس��ابقه خيلی تلاش کرديم. 
در دفاع خوب کار کردي��م و در حمله نيز 
 باهوش بوديم و توانس��تيم برنده مس��ابقه 

شويم.«

عض�و كميته فن�ی فدراس�يون جهانی 
اينس�تاگرامی  پس�ت  ب�ه  كارات�ه 
داد.  نش�ان  واكن�ش  زاده  گن�ج 
پ��س از انتق��اد س��جاد گن��ج زاده از عدم 
برنامه ريزی درست فدراسيون کاراته برای 
کسب سهميه المپيک توسط ورزشکاران اين 
رشته و عدم حضور در مسابقات بين المللی، 
حالا مسعود رهنما عضو ايرانی کميته فنی 
سازمان جهانی کاراته به آن واکنش نشان 
داد. رهنما طی يادداش��تی ضم��ن تأييد 
گنج زاده خواستار تشکيل کمپينی جهت 
حمايت از تي��م ملی و ملی پوش��ان کاراته 
کشور شده است. او در ادامه يادداشت خود 
آورده است:  »کدام رش��ته ورزشی را سراغ 
داريد ک��ه مربيان و قهرمانان��ش مظلوم تر 
از قهرنان��ان کاراته باش��ند؟ کدام رش��ته 

ورزشی مس��ابقات قهرمانی جهان آن هم 
با حضور 1٤0 کشور برگزار می شود و پرچم 
ميهن عزيزمان بالاتر ازهمه قرار می گيرد؟ 
رنجنامه سجاد، قهرمان و ملی پوش کاراته 
کشور، درد دل همه ملی پوشان و مربيان و 
جامعه کاراته است. به مقامات عالی ورزش 
کش��ور گفته ام و تکرار می کن��م کاراته را 
دريابند.  کاراته همانطور که در بازی های 
آسيايی )خصوصاً بازی های آسيايی دوحه 
قطر که کل کاروان ورزش ايران صاحب 12 
گردن آويز طلا شد و کاراته، 3 طلا، يعنی 
25درصد مرغوبيت مدال های کسب شده 
کل کاروان ورزش اي��ران را دريافت کرد( 
ثابت کرد، باعث افتخار ورزش کشور شده 
و جزو بهترين هاست. در المپيک هم قطعاً 

همانطور خواهد شد. 

طرح توس�عه گردش�گري 
 عليرضا سزاوار

  جامعه
جزيره آش�وراده در كميته 
ملي طبيعت گردي مصوب 
ش�ده و اكنون منتظ�ر تصويب نهايي در ش�وراي عالي 
معماري و شهرسازي است. همين مسئله فرياد اعتراض 
آي�ا  ام�ا  درآورده،  را  محيط زيس�تي   فع�الان 
واقع�اً ح�ق ب�ا معترض�ان اس�ت ي�ا ب�ا دولتي ه�ا؟

فعالان محيط زيستي اين طرح را مغاير معيارهاي توريسم 
پايدار مي دانند و معتقدند که گردش��گرها نبايد به آشوراده 
بروند چون  اوضاع محيط زيستي آش��وراده اسفناک است. 
اين را مي دانيم، البته تا امروز جزئيات مشخصي از اين طرح 

اعلام نشده است. 
اما گردش��گري پايدار منطبق بر ظرفيت ه��اي اکولوژيک 
مي تواند راهي براي نجات آشوراده باشد. يعني گردشگري 
اگر مطابق معيارهاي بوم گردي باشد، نه فقط زيانبار نيست 

بلکه مي تواند به حفظ منطقه کمک کند. 
اين موج سنگين مخالفت سرسختانه با گردشگري در آشوراده 

حتي مي تواند قدري هم جوزدگي رسانه اي باشد. 
به بيان ساده تر، خانه رو به ويراني با بستن درهاي آن مرمت و 
حفظ نمي شود، بايد درها را باز کرد و با دلسوزي مرمت کرد. 
به قول ناصر کرمي، استاد محيط زيست دانشگاه برگن نروژ 
»رهاکردن آشوراده به حال خود )وضعيت کنوني( همانقدر 
مي تواند عامل ويراني آن باشد که س��پردنش به يک پروژه 
ناپايدار گردشگري، شايد به جاي مخالفت مطلق با توسعه 
گردشگري در آش��وراده بهتر باش��د، رعايت استانداردهاي 

سخت گيرانه و دقيق اکوتوريستي را مطالبه کنيم.«
اين تنها بخشي از ماجراست. با اينکه توسعه گردشگري يکي 
از ابزارهاي کاربردي در توسعه و حفظ محيط زيست است، 

اما اين ماجرا براي کشور ما کاربردي نيست. 
 متأسفانه ما اکنون حتي يک نمونه از توسعه پايدار گردشگري 
در يکي از مناطق چهارگانه کشور و حتي در سطح محلي هم 
نداريم که براساس آن بگوييم، مديراني که برنامه گردشگري 
آشوراده را نوشته اند حداقل يک تجربه موفق قبلي در کارنامه 
دارند.  مينو حس��ني اصفهاني، اس��تاد و پژوهشگر دانشگاه 

ژوهانس��بورگ در آفريقاي جنوبي معتقد است که اين يک 
راه حل مديريتي از کار افت��اده و قديمي در بحث حفاظت و 
گردش��گري در دنيا قلمداد مي شود. اين محقق اکوتوريسم 
به هرگونه طرح و برنامه توسعه گردشگري در مناطق تحت 
حفاظت بسيار مش��کوک اس��ت؛ به خصوص اينکه غالباً در 
عنوان اين طرح ه��ا از واژگان فريبنده اي همچون: توس��عه 

پايدار، اکوتوريسم، گردشگري سبز استفاده شود. 
اين پژوهشگر، اکوتوريسم در ايران را تنها يک لقلقه زبان براي 
سودجويان و مردم فريبانه مي داند. در حالي که در کشوري 
مانند افريقاي جنوبي همين اکوتوريسم سبب افزايش تعداد 

شيرهاي آفريقايي در معرض خطر شده است. 
آشوراده از معدود قلمروهايي است که پاي گردشگري مخرب 
به آن کمتر باز ش��ده و وقتي دانش، تجربه، انگيزه، پشتوانه 
قانوني ايجاد و توسعه سختگيرانه گردشگري در ايران وجود 
ندارد، هر نوع گردشگري  به احتمال زياد آثار مخربش چندين 
برابر آثار سودمندش اس��ت. حالا چه اسمش اکوتوريسم و 

توسعه پايدار باشد و چه نباشد.  

گزارش »جوان« از كافه ای كه كاركنانش بچه های سندروم داون و اوتيسم هستند

سرد شدن کافه داونتیسم زیر سایه بی توجهی مسئولان
 خيابان ونك تهران و 

مهسا گربندی
  جوان آنلاین 

در پاساژ آيينه ونك 
كه برويد و وارد طبقه 
لابی شويد، كافه ای به اسم داونتيسم را می بينيد؛ 
كاف�ه ای كه ارديبهش�ت ماه س�وژه بس�ياری از 
 رس�انه   ها ش�د و همين مس�ئله باع�ث معروف 
ش�دن اي�ن كاف�ه در م�دت كوتاه�ی ش�د. 
تفاوت اصلی کافه داونتيس��م با تمام کافه های شهر 
در اين اس��ت که با اوتيمسی   ها و س��ندروم داونی   ها 
اداره می شود تا آنها را با مردم و مردم را با آنها بيشتر 
آشنا کند. شايد همين وجه اشتراک کافه داونتيسم 
باعث شد تا مردم از سر کنجکاوی هم که شده به اين 
کافه بيايند و توسط اوتيسمی   ها و سندروم داونی   ها 
پذيرايی شوند. با وجود اين، با گذشت زمان و کمرنگ 
ش��دن حضور مردم و همچنين زير سايه بی توجهی 
بهزيستی و مس��ئولان دولتی اين کافه با مشکلات 
مالی رو به رو شده و اگر شرايط همينطور ادامه پيدا 

کند ممکن است که اين کافه تعطيل شود. 
   گاهی همين طور بيكار می نش�ينيم، چون 

مشتری نداريم
وارد کافه داونتيسم می شوم، کافه ای مستطيل شکل 
که به نظر خيلی کوچک می آي��د و در آن فقط پنج، 
شش ميز قرار دارد. در يکی از اين ميز   ها که بزرگ تر 
از بقيه ش��ان است شش نفر نشس��ته اند و با هم گپ 
می زنند و آن طرف تر سه نفر از بچه های اوتيسمی و 
سندروم داونی هستند که بعد از وارد شدن من به کافه 
خوشامد می گويند. به دنبال خانم آگاهی می گردم که 
مدير اين کافه است و از قبل با او قرار ملاقات داشتم 
اما چون در گوشه ای از کافه مشغول آموزش موسيقی 

به يکی از بچه هاست، منتظرش می مانم. 
 چش��مم ب��ه آش��پزخانه می افت��د ک��ه دو نف��ر از 
داونتيسمی   ها در آنجا مشغول آماده کردن سفارش 
مشتريان هستند و با ذوق و ش��وق کارشان را انجام 
می دهند، آن قدر با ذوق که انگار اولين روزی اس��ت 
که به آنها شغلی داده اند و می خواهند برايش سنگ 

تمام بگذارند!
به سمت سه نفر از داونتيسمی   ها که از خلوتی کافه 
بيکار نشسته اند می روم و با آنها صحبت کنم. مهران 
يکی از همين بچه هاست که 22 س��الش است. او با 
ذوق از کارش تعريف می کند و می گويد: »پذيرايی 
ک��ردن از مردم و کار ک��ردن را دوس��ت دارم. مردم 
خيلی با ما مهربانند، به خاطر همين اصلًا از کار کردن 
خس��ته نمی ش��وم.«  او در مورد تعداد مشتری های 
کافه می گويد: »من يک شنبه   ها و سه شنبه   ها به کافه 
می آيم و گاهی اينجا شلوغ می شود و جا برای نشستن 
کم است، اما گاهی همينطور بيکار می نشينيم، چون 

مشتری زيادی نداريم.«
ايمان که ٤0 سالش است، در ادامه حرف های مهران 
می گويد: »از همان اول که کافه افتتاح ش��د، من در 
اينجا کار می کردم. از قبل خانم آگاهی را می شناختم 
و او به م��ن کار داد و م��ن خيلی خوش��حالم. مثلًا 
سفارش های مردم را برايشان می آورم و ظرف هايشان 

را جمع می کنم و به آشپزخانه می برم.«

 نفر سومی هم که کنار دوستانش نشسته و در کافه 
کار می کند، اسمش عليرضاست که 2۹ سالش است. 
او درباره کارش در کافه می گويد: »من از ارديبهشت 
ماه اينجا کار می کنم و با خواهرم ب��ه اينجا آمده ام. 
اينجا برای مش��تری ها، قهوه، کاپوچينو و نس��کافه 

درست می کنم.«
   ويزي�ت راي��گان در كاف�ه داونتيس��م 

برای كمك به داونتيسمی   ها 
لحن کودکانه و دنيای عجيب اين داونتيسمی   ها فکرم 
را درگير می کند. تا امروز کمتر کسی به فکر مشکلات 
و احساسات اين افراد افتاده و حالا چند ماهی است که 
يک نفر دغدغه اجتماعی شدن داونتيسمی   ها را دارد. 
تصميم می گيرم که از حس و حال مشتريان اين کافه 
که داونتيسمی   ها از آنها پذيرايی می کنند باخبر شوم، 
پس به سمت ميزشان می روم. اميررضا سخاييان که 
يک پزشک طب سنتی است درباره علت حضورش 
در اين کافه می گويد: »من با مديريت کافه هماهنگ 
کرده بودم تا به مش��تريانش اعلام کند می توانند به 
کافه داونتيس��م بيايند و به ص��ورت رايگان ويزيت 
شوند. در عوض آنها هر چقدر پول که می خواهند به 

نفع بچه های اين کافه پرداخت کنند.«
او درباره داونتيس��می   ها می گويد: »اي��ن بچه   ها را 
نمی ش��ود بيمار تلقی کرد، اتفاقی برايشان افتاده و 
حالا نمی ش��ود آنها را از جامعه دور کرد، بلکه بايد از 
آنها حمايت کنيم تا در جامعه حاضر باش��ند و حس 

خوبی از زندگی بگيرند.«
 دکتر سخاييان ادامه می دهد: »حدود دو ماه است که 
صفحه اينستاگرامی کافه داونتيسم را دنبال می کنم 
و تصميم گرفتم که هر ماه يک بار به اين کافه بيايم و 

سهمی در اين کار خير داشته باشم.«
پريناز خانجان��ی که برای ويزيت اين پزش��ک طب 
سنتی به کافه آمده، نيز به خبرنگار »جوان آنلاين« 
می گويد: »اولين بار است که به اينجا می آيم. من زياد 
کافه می روم، اما فضای کافه داونتيسم برايم تفاوت 
بسياری داشت. محيط اينجا صميمی است و انگار که 
عضوی از اين خانواده می شوی. در کنار اين صميميت 
هم می بينيم که اوتيس��می   ها و س��ندروم داونی   ها 
با م��ردم ارتباط برق��رار می کنند و حالش��ان خوب 

می شود.«
فاطم��ه فلاحی هم درب��اره حض��ورش در اين کافه 
می گويد: »يکی از دوستانم پيشنهاد داد که به اينجا 
بيايم و چند دقيقه اولی که در اين کافه نشستم بغض 
کرده بودم و نمی توانس��تم با ديدن داونتيس��می   ها 
خودم را کنترل کنم. تصميم گرفتم بازهم به اين کافه 
بيايم و س��هم خودم را برای کمک به داونتيسمی   ها 

ادا کنم.«
   می خواستم به همه ثابت كنم كه داونتيسمی   ها 

توانايی انجام سخت   ترين كار   ها را دارند
پس از صحبت با اين مش��تريان، خانم آيلين آگاهی 
که مدير کافه داونتيسم است، به سمت من می آيد و 
من را به سمت ميز ديگری راهنمايی می کند. او بعد از 
خوشامدگويی درباره علت راه اندازی کافه داونتيسم 
به خبرنگار »جوان آنلاين« می گويد: »1۷ سال معلم 

موسيقی بچه های سندروم داون و اوتيسمی بودم و 
می فهميدم که آنها چقدر از ديده شدن و توجه مردم 
خوشحال می ش��وند برای همين تصميم گرفتم که 
کاری برايشان انجام دهم تا آنها هم در جامعه و مورد 
توجه باشند. برای همين سال ۹5 به بهزيستی رفتم 
و برای راه اندازی کاری برای اين بچه   ها صحبت کردم 

و طرحی ارائه دادم.«
 او ب��ا بيان اي��ن مس��ئله ک��ه کار در کاف��ه را برای 
داونتيس��می   ها انتخاب کردم، چون می خواستم به 
همه ثابت کنم که آنها توانايی انجام دادن سخت   ترين 
کار   ها را هم دارند، می گويد: »امسال بود که ايده دو 
سال گذشته ام را عملی کردم و س��ازمان بهزيستی 
اعلام کرده ب��ود که از ما حمايت خواه��د کرد. اما تا 
امروز صف��ر تا ص��د کار را خ��ودم و همکارانم انجام 
داده ايم و هي��چ حمايتی از س��ازمان   ها و ارگان های 
دولتی نشده است. حتی مسئولان بهزيستی که وعده 
حمايت از ما را داده بودند نيز نسبت به ما بی توجهی 

می کنند.«
   س���رد ش��دن كاف��ه داونتيس��م 

زير سايه بی توجهی مسئولان
آيلين آگاهی که از تنها ماندنش در اين کار گله مند 
است و بی توجهی مسئولان باعث شده انگيزه اش برای 
کار را از دست بدهد، اظهار می کند: »امسال در برنامه 
زنده ماه عسل رفتيم و روی خط تلفن آقای محسنی 
بندپی اعلام کردند که برای راه اندازی مؤسسه قول 
همکاری داده بودند، اما چندين ماه می گذرد و حالا 
حتی جواب من را نمی دهد. از طرفی بعد از برنامه ماه 
عسل، شماره کارتی از انجمن اوتيسم ايران اعلام شد 
و بينندگان اين برنامه برای م��ا مبلغی را واريز کرده 

بودند، اما حتی آن پول را هم به ما ندادند.«
او به کمک های مردم برای آموزش به داونتيسمی   ها اشاره 
می کند و می گويد: »برخی از خيرين به بچه   ها نقاشی و 
خطاطی ياد می دهند تا نقاشی بکشند و تابلوهای شان 
را برای کسب درآمد بفروشند. روی ديوارهای کافه هم 

يکی دوتا از اين نقاشی   ها را گذاشته ايم.«
آيلين آگاهی درباره مش��کلات  مالی  شان می گويد: 
»من فکر می کردم که با راه اندازی اين کافه، کارمان 
گسترده تر می شود و داونتيسمی های بيشتری وارد 
مجموعه می شوند تا از اين طريق همه آنها پذيرش 
از طرف جامعه را با تمام وجود حس کنند. اما نه تنها 
اين اتفاق نيفتاده بلکه با بار مالی ای که روی دوش من 
است ديگر نمی توانم ادامه دهم و بايد به فکر تعطيلی 

کافه باشم.«
 خانم آگاهی حرف از تعطيل��ی کافه می زند و همان 
موقع به مهران و عليرضا ن��گاه می کنم که غم روی 
چشمان شان می نشيند. آنها که از شنيدن اين حرف 
هم غمگين ش��ده اند معلوم نيس��ت که اگر تعطيلی 
کافه اتفاق بيفتد چه آس��يبی خواهند ديد. البته با 
کمی توجه مس��ئولان مربوط به خصوص مسئولان 
سازمان بهزيستی، کافه داونتيسمی   ها جان دوباره ای 
خواهد گرفت و افراد بيشتری در اين کافه مشغول به 
کار خواهند شد، و چقدر زيباست توجه کردن به اين 

افراد که چشم انتظار توجه و ديده شدن هستند. 
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